
 

 

 

Medlem af Folketinget Jane Heitmann (V) har den 30. oktober 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 181 til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 181: 

”Hvad kan ministeren oplyse om evidente sundhedsmæssige gevinster ved, at rege-

ringen ønsker at indføre to ugentlige vegetardage i statslige kantiner? ” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at regeringen efter dialog med flere lønmodtagerorganisationer har 

besluttet, at det fortsat skal være op til den enkelte statslige arbejdsplads at be-

stemme, om man ønsker at have vegetardage eller ej.  

 

Jeg kan i øvrigt henvise spørgeren til Miljø- og Fødevareministeriet, der har ansvaret 

for rådgivning om folkesundhed og ernæring.  
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